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PROTOKÓŁ Nr 15/21 

z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych 

Rady Miasta Kamienna Góra 

w dniu 10 czerwca 2021 r. 

godz. 14.00 

 

 

Obecni na posiedzeniu KSS – 6 członków Komisji: 

 

1. Bruździak Jacek 

2. Jarosz Janusz 

3. Kurnyta Danuta 

4. Majak Violetta 

5. Łobos Mariusz 

6. Murawski Bogdan 

 

Nieobecni na posiedzeniu KSS – 0 członków Komisji. 

 

Posiedzenie otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Danuta 

Kurnyta, która przedstawiła proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 

4. Spotkanie z właścicielem firmy Usług Montażowo budowlanych w sprawie 

omówienia umowy dzierżawy gruntu zasobów Gminy Miejskiej Kamienna Góra. 

5. Zapoznanie się z raportem o stanie Gminy Miejskiej Kamienna Góra za 2020 r. – 

BRM.0012.6.9.2021 

6. Zapoznanie się z informacją dotyczącą umorzeń zaległości finansowych – 

BRM.0012.6.9.2021 

7. Zapoznanie się z uchwałą Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kamienna Góra z dnia 

19 maja 2021 r. w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta 

Kamienna Góra za 2020 r. – BRM.0012.6.9.2021 

8. Zapoznanie się z pismem Przewodniczącej Rady Miasta V. Majak w sprawie 

rezygnacji z funkcji wiceprzewodniczącego RM – BRM.0004.16.2021 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji radnej z funkcji 

Wiceprzewodniczącej Rady Miasta Kamienna Góra – BRM.0006.51.2021 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta 

Kamienna Góra wotum zaufania – BRM.0006.52.2021 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Miasta 

Kamienna Góra za 2020 rok – BRM.0006.53.2021 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Miasta Kamienna Góra za 2020 rok – BRM.0006.54.2021 

13. Zapoznanie się z postanowieniem o odmowie wszczęcia śledztwa – 

BRM.0004.22.2020 

14. Zapoznanie się z pismem Burmistrza Miasta oraz Wydziału IOŚ w sprawie 

kąpieliska na terenie miasta Kamienna Góra – BRM.0004.14.2021 

15. Zapoznanie się z pismem Partii Przebudzeniu Konsumenci – BRM.0012.6.16.2021 
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16. Zapoznanie się ze sprawozdaniem z realizacji Programu współpracy Gminy 

Miejskiej Kamienna Góra z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2020 – 

BRM.0012.6.17.2021 

17. Zapoznanie się z odpowiedzią Burmistrza Miasta oraz Wydziału IOŚ na wniosek 

KR – BRM.0003.38.2021 

18. Zapoznanie się z odpowiedzią Burmistrza Miasta oraz Wydziału IOŚ na wniosek 

KGKiM – BRM.0003.38.2021 

19. Zapoznanie się z odpowiedzią Burmistrza Miasta oraz Wydziału GN na wniosek 

KSWiP – BRM.0003.42.2021 

20. Zapoznanie się z odpowiedzią Burmistrza Miasta oraz Wydziału IOŚ na wniosek 

Komisji – BRM.0003.45.2021 

21. Zapoznanie się z odpowiedzią Burmistrza Miasta oraz Wydziału GN na wniosek 

KSS – BRM.0003.48.2021/BRM.0002.XL.2021 

22. Zapoznanie się z prośbą Związku Nauczycielstwa Polskiego – BRM.1510.1.1.2021 

 

23. Sprawy różne. 

24. Zamknięcie posiedzenia. 

 
 

Ad.2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 
 

Nikt nie zgłosił wniosków dotyczących zmian w porządku obrad.  
 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
 

Nie zgłoszono uwag do protokołu z poprzedniego posiedzenia.  
 

Ad. 4. Spotkanie z właścicielem firmy Usług Montażowo Budowlanych A.J.M. Arturem 

Gawłowskim w sprawie omówienia umowy dzierżawy gruntu zasobów Gminy Miejskiej 

Kamienna Góra. 
 

Przewodnicząca Komisji SS D. Kurnyta zwróciła się z prośbą do właściciela firmy 

Usług Montażowo Budowlanych A.J.M. Artur Gawłowskiego o przedstawienie 

działalności swojej firmy oraz planach po zawarciu umowy dzierżawy nieruchomości 

gruntowej na okres 10 lat. 

 

Pan A. Gawłowski powiedział, że zajmuje się budową dróg, prowadzi prace na 

drogach. Powstaje odpad w postaci gleby i ziemi w tym kamieniami, opisany 

specjalnym kodem 17 05 04 wg katalogu odpadów. Elementem, który przeważa jest to, 

że pan Gawłowski jest właścicielem sąsiadującej działki. Ustawa nakłada obowiązek 

zainstalowania monitoringu przy wjeździe na posesję. Ze względu na wpis do Bazy 

danych o odpadach tzw. BDO, na firmę zostało nałożonych wiele obowiązków. 

Wojewódzki Inspektorat Ochrony Środowiska z Jeleniej Góry może przeprowadzić 

kontrolę, w celu weryfikacji transportów. Na obecną chwilę posiada podpisaną umowę 

z Urzędem Miasta. Urząd Miasta posiadał projekt rekultywacji dzierżawionego terenu  
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i miał nadzieję, że będzie mógł skorzystać z projektu rekultywacji Urzędu Miasta, ale 

po zmianie przepisów ten projekt rekultywacji jest już nieaktualny. Dodał, że wynajął 

geodetę oraz innych specjalistów, którzy wykonają projekt rekultywacji. Pan 

Gawłowski powiedział, że jest za tym, aby umowa która trafi do notariusza, zawierała 

rodzaj i kod odpadu i jeżeli, na posesję będą zwożone inne odpady, Urząd Miasta może 

zerwać umowę.  

 

Radny J. Bruździak powiedział, że wg odpowiedzi na wniosek, nowa umowa będzie 

taka sama, jak obecna. Prawnik doradził aby nowa umowa zawierała zapis  

o monitoringu. 

 

Pan A. Gawłowski powiedział, że zgadza się na wszystkie zapisy. Jeśli rada wyrazi 

zgodę na dzierżawę, zgadza się na podpisanie umowy przygotowanej przez prawnika 

Urzędu Miasta. Jedynie zostanie temat zabezpieczenia terenu przed osuwaniem się 

ziemi. Jest również wykonana dokumentacja zdjęciowa.  

 

Radny J. Bruździak zapytał dlaczego wcześniej nie było monitoringu? 

 

Pan A. Gawłowski odpowiedział, że zmieniły się przepisy.  

 

Radny J. Bruździak zapytał, czy Pan Gawłowski zgadza się na wszystko? 

 

Pan A. Gawłowski odpowiedział, że zgadza się na wszystko. Dodał, że można połączyć 

interesy jego i Urzędu Miasta. Jemu się to opłaca ponieważ ten odpad musiałby 

wywozić gdzieś dalej.  

 

Przewodnicząca KSS D. Kurnyta zapytała, czy przed podpisaniem umowy radni będą 

mogli ją zobaczyć? 

 

Kierownik Wydziału IOŚ M. Bręśkiewicz odpowiedziała, że oczywiście. 

 

Radna V. Majak stwierdziła, że jeśli w umowie nie byłoby zapisu odnośnie 

monitoringu, to on tak musiałby tam być.  

 

Pan A. Gawłowski odpowiedział, że tak. Dodał, że zatrudnia wielu ludzi i będzie chciał 

budować biurowce i nie będzie robić nic złego.  
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Radny J. Bruździak zapytał, jaka będzie częstotliwość transportów? 

 

Pan A. Gawłowski odpowiedział, że w całym roku ok. 5 tyś ton materiału. To podzielić 

na ok. 100 dni, to może dać 1 auto w ciągu dnia. Jednak na początku budowy może być 

tych transportów więcej.  

 

Przewodnicząca KSS D. Kurnyta zapytała, czy teren może być dzierżawiony innym 

osobom? 

 

Pan A. Gawłowski odpowiedział, że w umowie może być zastrzeżenie, że nie będzie 

przyjmować odpadów od innych osób. Będzie składowany tylko i wyłącznie odpad  

17 05 04 wytworzony przez jego firmę.  

 

Radny B. Murawski zapytał o uciążliwość transportów dla mieszkańców. 

 

Kierownik Wydziału IOŚ M. Bręśkiewicz odpowiedziała, że teren jest w wąwozie, 

gdzie są wyrobiska skalne. Mogą być jakieś przeniesienia dźwięków. Podczas 

dzierżawy terenu przez firmę Sanikom, częstotliwość transportów była uciążliwa dla 

mieszkańców. Jednakże zmieniły się przepisy, zostało wprowadzona baza danych  

o odpadach, czyli tzw. BDO i wprowadzono monitoring i kontrole. Z terenu korzystał 

Sanikom i inne firmy, ale później teren musiał zostać uprzątnięty.  

 

Pan A. Gawłowski powiedział, że na stałe na terenie nieruchomości będzie koparka 

oraz walec.  

 

Kierownik Wydziału IOŚ M. Bręśkiewicz dodała, że to nie będzie tylko składowanie 

odpadu, ale również przygotowanie terenu pod zalesienie.  

 

Ad. 5. Zapoznanie się z raportem o stanie Gminy Miejskiej Kamienna Góra za 2020 r. – 

BRM.0012.6.9.2021 
 

Komisja zapoznała się z ww. raportem /zał. Nr 1 do protokołu/. 
 

Ad. 6. Zapoznanie się z informacją dotyczącą umorzeń zaległości finansowych – 

BRM.0012.6.9.2021 

 

Komisja zapoznała się z ww. informacją /zał. Nr 2 do protokołu/. 

 

Ad. 7. Zapoznanie się z uchwałą Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kamienna Góra z dnia 

19 maja 2021 r. w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta 

Kamienna Góra za 2020 r. – BRM.0012.6.9.2021 
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Komisja zapoznała się z ww. informacją /zał. Nr 3 do protokołu/. 
 

Ad. 8. - BRM.0004.16.2021 
 

Komisja zapoznała się z ww. pismem /zał. Nr 4 do protokołu/. 
 

Ad. 9. – 51.2021 
 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła 

Przewodnicząca KSS Danuta Kurnyta /zał. Nr 5 do protokołu/. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie.  

 

Ad. 10. – 52.2021 
 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła 

Przewodnicząca KSS Danuta Kurnyta /zał. Nr 6 do protokołu/. 

 

 Komisja zapoznała się z ww. projektem uchwały. 

 

Ad. 11. – 53.2021 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła 

Skarbnik Miasta Iwona Pazgan /zał. Nr 7 do protokołu/. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały przy 4 głosach „za”, 0 

głosach „przeciw” i dwóch głosach „wstrzymujących się”.  

 

Ad. 12. – 54.2021 
 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła 

Przewodnicząca KSS Danuta Kurnyta /zał. Nr 8 do protokołu/. 

 

 Komisja zapoznała się z ww. projektem uchwały. 
 

Ad. 13. - BRM.0004.22.2020 

 

Komisja zapoznała się z ww. postanowieniem /zał. Nr 9 do protokołu/. 
 

Ad. 14. - BRM.0004.14.2021 

 

Komisja zapoznała się z ww. pismem /zał. Nr 10 do protokołu/. 

 

Ad. 15. - BRM.0012.6.16.2021 

 

Komisja zapoznała się z ww. pismem /zał. Nr 11 do protokołu/. 
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Ad. 16. - BRM.0012.6.17.2021 

 

Komisja zapoznała się z ww. sprawozdaniem /zał. Nr 12 do protokołu/. 

 

Ad. 17. - BRM.0003.38.2021 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 13 do protokołu/. 

 

 Posiedzenie Komisji opuściła radna Violetta Majak o godz. 14.40. 

 

Ad. 18. - BRM.0003.38.2021 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 14 do protokołu/. 

 

Ad. 19. - BRM.0003.42.2021 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 15 do protokołu/. 

 

Ad. 20. - BRM.0003.45.2021 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 16 do protokołu/. 

 

Ad. 21. - BRM.0003.48.2021/BRM.0002.XL.2021 

 

Komisja zdecydowała, że z ww. odpowiedzią zapozna się na następnym posiedzeniu 

Komisji tj. 24 czerwca 2021 r. o godz. 14.00. Jednocześnie zaprosiła na komisję 

Kierownika Nieruchomościami Katarzynę Mrówkę.  

 

Ad. 22. - BRM.1510.1.1.2021 

  

 Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 17 do protokołu/. 

 

Ad.23. Sprawy różne.  

 

• BRM.0012.6.9.2021 – Komisja zapoznała się z uchwałą nr VI/48/2021 Składu 

Orzekającego RIO we Wrocławiu z dnia 7 czerwca 2021 r. w sprawie opinii o wniosku 

Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kamienna Góra w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Miasta Kamienna Góra za 2020 rok.  

 

Ad.24. Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono. 

 

Protokołowała: Katarzyna Stasicka 

 

           Przewodnicząca KSS 

 

              /-/ Danuta Kurnyta 


